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Punten voor de rondvraag commissie AZM de dato 25 september 2023

Fractie Vraag

AB Nieuwsbeeld gemeente Valkenburg aan de Geul
Helaas komt onze prachtige gemeente Valkenburg aan de Geul, veel vaker dan voorheen, met minder leuke zaken in het nieuws, op radio/TV en 
in de krant. Ons boegbeeld en Burgervader heeft dan vaak de soms ondankbare taak tekst en uitleg te geven. Dit doet hij steeds zeer betrokken 
en met veel verve.

Wateroverlast, uitbuiting arbeidsmigranten, ondermijning bijvoorbeeld, en hier stopt het noemen van voorbeelden anders wordt het nog groter 
dan nodig is. Het gaat om de evenwichtige beeldvorming en framing van onze stad en onze kernen. Nieuws ontstaat maar kan ook worden 
gebracht, alles wat aandacht krijgt groeit, dat geldt voor positief maar ook voor negatief nieuws. Want juist dat nieuwsbeeld kan ook anders, 
positiever. De opening van het Tiny Forest als sprekend voorbeeld

In Valkenburg aan de Geul is het namelijk heel goed toeven voor inwoners maar zeker ook voor onze bezoekers. Tuurlijk kan het altijd beter 
maar toch: Onze toeristisch economische motor is gebaat bij bezoekers die komen omdat het hier fijn is en niet bij ramptoeristen. 

Een mooie natuur, prachtig centrum, goede verbindingen, lieflijke kernen, historie, rust en ruimte maar ook onze horeca, bezienswaardigheden, 
evenementen, cultuur en sport.

Herkent de portefeuillehouder Communicatie zich in dit beeld? En zo ja wat zouden de mogelijkheden voor de Burgemeester en het College 
kunnen zijn om hier een ommekeer naar het recente verleden aan te brengen in de positieve Citymarketing, om maar eens een populaire term 
te gebruiken. En wat te zeggen van het voorzieningenniveau voor onze inwoners met name voor die groepen die het ‘t zwaarst hebben.

Bokkemert
Op woensdag 20 september heeft Wethouder Rouwette uitgebreid antwoord gegeven op alle vragen over het niet doorgaan van de Bokkemert. 
Met name het veel te laat aanvragen van de benodigde vergunning door de BIZ was hier debet aan. Op de vraag waarom er niet eenvoudig met 
ongeveer dezelfde vergunning als voorgaande jaren kon worden gewerkt was het antwoord van de Wethouder dat “dit niet kon omdat dit jaar 
aan andere organisatie dan voorheen (namelijk de BIZ) de vergunning-aanvrager was”. Duidelijk.

Resteert bij de fractie Algemeen Belang enkel nog de vraag of, naast een andere vergunning- aanvrager dan voorheen, ook de gestelde 
vergunning-vooraarden al dan niet veranderd zijn. 
De Raad heeft de afgelopen jaren geen andere voorwaarden aan dergelijke evenementen gesteld dan voorheen. Maar het is onze fractie niet 
duidelijk of andere instanties (denk hierbij aan Brandweer, Politie, Veiligheidsregio) hun voorwaarden ten opzichte van eerdere jaren hebben 
gewijzigd. Gaarne zou de fractie AB hier een eenduidig antwoord op hebben en indien het antwoord “ja” is, gaarne een overzicht van de 
gewijzigde voorwaarden ten opzichte van voorheen. Dan is dat ook meteen duidelijk voor de toekomst.

Tot slot heeft de fractie AB vernomen dat er een petitie is gestart om de Bokkemert alsnog door te laten gaan. Volgens de sociale media zou 
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deze vandaag worden aangeboden. 
• Kan de Portefeuillehouder hier iets over vertellen en ook aangeven of en wat er naar aanleiding van het aanbieden van deze petitie is of 

gaat worden ondernomen?

VSP ---

PGP ---

VVD Plaatsing van de Vodafone antennemast aan de Nachtegaalstraat
Vanuit een aantal bewoners van Vilt werden wij geattendeerd op een door Ericsson verspreide brief over plaatsing van de Vodafone antennemast 
aan de Nachtegaalstraat. Het bijzondere was dat deze brief, gedateerd 23 augustus 2023, pas op 19 september door de betreffende bewoners is 
ontvangen en zij daarin werden uitgenodigd voor een informatieavond op 6 september (twee weken eerder) die Vodafone in samenwerking met 
de gemeente Valkenburg aan de Geul heeft georganiseerd.
• Is het voor die bewoners nog mogelijk om informatie te krijgen? Zo ja, op welke wijze?

Bibob-onderzoek
Bij de aanvraag van vergunningen en subsidies en bij vastgoedtransacties met de gemeente en overheidsopdrachten kan de gemeente een Bibob-
onderzoek doen. In onze gemeente ligt deze bevoegdheid bij de burgemeester. Met zo een integriteitsonderzoek wil de gemeente voorkomen 
dat ze criminele activiteiten faciliteert en beschermt de gemeente zo ook de bonafide ondernemers.
• Wanneer wordt in onze gemeente overgegaan tot een Bibob-onderzoek? 
• Wat zijn de voorwaarden/kaders? 
• Kan er ook – in afwijking van deze kaders – een toetsing plaatsvinden wanneer er signalen zijn dat de aanvrager of diens zakelijke kring in 

verband gebracht kunnen worden met strafbare feiten?

CDA ---


